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Onderwerp: Glasvezelaansluiting Zwijndrecht

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen op 13 juli 2021

Constaterende dat:

 In Zwijndrecht nog vrijwel geen glasvezelnetwerk beschikbaar is voor inwoners.
 Zwijndrecht hiermee landelijk als ook in de regio achterloopt op deze voorziening.
 Glasvezel volgens het Centraal Planbureau wordt gezien als ‘het belangrijkste medium 

voor datatransmissie’.

Overwegende dat:

 Door COVID19 thuiswerken een grote vlucht heeft genomen en de verwachting is dat ook 
na COVID19 het gewoon zal zijn dat mensen structureel vaker thuiswerken.

 Een snelle internetverbinding/glasvezel een eerste levensbehoefte geworden is op het 
gebied van thuiswerk en online- onderwijs.

 In de toekomst mogelijk ook andere diensten aangeboden worden per glasvezel, zoals 
bijvoorbeeld: diensten die langer thuiswonen mogelijk maken, medische toepassingen, 
of andere voorzieningen.

 Het de wens van de bewoners is die de leveranciers ertoe beweegt glasvezelaansluiting 
aan te leggen.

Verzoekt het college, roept het college op, dringt aan, spreekt uit, nodigt uit, 

 Een actieve rol aan te nemen voor het realiseren van een glasvezelnetwerk in 
Zwijndrecht.

 De inwoner te faciliteren en stimuleren bij het kenbaar maken van de wens bij 
glasvezelcampagnes zodat een minimaal deelnemerspercentage sneller behaald wordt 
waardoor leveranciers genegen zijn tot aansluiten.

 In gesprek te gaan met leveranciers en te onderzoeken hoe de aanleg van glasvezel te 
versnellen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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